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Geachte raad, 

ROCOV Twente (Regionaal Overleg Consumentenorganisaties Openbaar Vervoer), 
adviesorgaan van Regio Twente, spreekt haar ernstige verontrusting uit over de 
bereikbaarheid van zorginstellingen voor mensen die gebruik willen of moeten maken van 
het openbaar vervoer. 

ROCOV Twente heeft het afgelopen jaar de bereikbaarheid van ziekenhuizen onderzocht. 
Ziekenhuizen gaan zich steeds verder specialiseren waardoor b.v. bepaalde behandelingen 
niet meer in alle ziekenhuizen worden uitgevoerd. Door deze trend neemt de reis in tijd en 
afstand voor de patiënt/bezoeker steeds verder toe. Ook in enkele publicaties in kranten en 
door de Vereniging van Eerste Hulpartsen is gewezen op deze langere reistijd. Daarnaast 
hebben ook de seniorenraden ons op de te verwachten problemen gewezen. 

Op zich zijn de ziekenhuizen goed te bereiken met het openbaar vervoer maar dat geldt 
vooral voor de inwoners van de plaats van vestiging van het ziekenhuis. Echter, wanneer 
mensen vaker een ziekenhuis moeten bezoeken in een andere stad, vanwege deze 
specialisaties, loopt de reistijd en de bijbehorende kosten snel op; deze reistijd kan zelfs 
verdubbelen. 

Met name de patiënten die zijn aangewezen op het gebruik van het openbaar vervoer 
worden hierdoor extra gedupeerd. Deze mensen zijn regelmatig in meerdere opzichten al 
kwetsbaar. Daarom zou voor de bereikbaarheid van ziekenhuizen/specialisten een betere 
toegankelijkheid en snellere oproepbaarheid van de regiotaxi, voor patiënten/bezoekers, 
een bijdrage kunnen leveren voor het aangeduide probleem. 
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ROCOV Twente heeft het afgelopen jaar de gemeentebesturen en ziekenhuizen hierover 
aangeschreven met de oproep om samen naar mogelijke oplossingen voor deze 
problematiek te kijken. Ook WMO-raden zijn door ons op het probleem gewezen in de 
verwachting dat ook zij dit als een urgent punt beschouwen, gelet op alle ontwikkelingen 
rond de WMO en de overgang van aandachtsgebieden van AWBZ naar gemeenten. Enkele 
WMO-raden hebben uitgesproken onze verontrusting te delen. Het verontrust het ROCOV 
dat geen enkel gemeentebestuur heeft gereageerd. 

Uit contacten met enkele van de ziekenhuizen is gebleken dat zij het probleem 
onderkennen. Graag zouden zij met de gemeentelijke, provinciale en/of regionale 
autoriteiten zoeken naar een oplossing. 

Met name voor de bereikbaarheid van ziekenhuizen/specialisten zou een betere 
toegankelijkheid en snellere oproepbaarheid van de Regiotaxi, voor patiënten en 
bezoekers, een bijdrage kunnen leveren voor het genoemde probleem. 

ROCOV Twente dringt er bij de gemeentebesturen en gemeenteraden op aan dat er bij de 
besluitvorming aandacht wordt besteed aan deze problematiek. 
Daarbij is het van belang dat er heldere en uniforme oplossingen komen. De overgang van 
taken van het rijk naar gemeenten, zoals nu voorgesteld, geeft helaas de ruimte aan 
gemeenten om verschillende oplossingen te vinden. Dit betekent dat de 
oplossing/voorziening in de ene gemeente sterk kan verschillen van die in een andere 
gemeente. 
We roepen dan ook de 14 gemeenten in de regio Twente op om tot eenduidige 
oplossingen te komen en voortgang te maken met de informatie richting haar inwoners. 

Wij zien uw spoedige reactie op dit schrijven met belangstelling tegemoet. 

Hoogachtend, 

voorzitter ROCOV Twente 

p/a Regio Twente, t.a.v. secretaris ROCOV Twente, 
Postbus 1400, 7500 BK Enschede 
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